

整体的生命

A Holistic Life

撒迦利亞書 Zechariah 5:1-11

得救的確據

**Assurance of
Faith**

成聖的努力

**Work of
Sanctification**

整体的生命
A Holistic Life

這是發出行在遍地上的咒詛。凡偷竊的必按卷上這面的話除滅；凡起假誓的必按卷上那面的話除滅。（撒迦利亞書 5:3）

**This is the curse that is going out over the whole land; for according to what it says on one side, every thief will be banished, and according to what it says on the other, everyone who swears falsely will be banished.
(Zechariah 5:11)**

要往示拿地，為它蓋造房屋；等房屋齊備，就把它安置在自己的地方。（撒迦利亞書 5:11）

To the country of Babylonia to build a house for it. When the house is ready, the basket will be set there in its place. (Zechariah 5:11)

**這不是說我已經得著了，已經完全了；
我乃是竭力追求...**

**Not that I have already obtained all
this, or have already arrived at my
goal, but I press on...**

(腓立比書 Philippians 3:12)

主動追求聖潔

Actively Seeking Sanctification

就當恐懼戰兢做成你們得救的工夫。

...continue to work out your salvation with fear and trembling (Philippians 2:12)

被動依靠上帝

Passively Relying Upon God

因為你們立志行事都是 神在你們心裡運行，為要成就他的美意。

for it is God who works in you to will and to act in order to fulfill his good purpose (Philippians 腓立比書 2:13)

整体的生命

A Holistic Life